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Svar på spørgsmål fra Peter Skaarup (DF) stillet den 24. marts 2021 

Spørgsmål nr. 166: 

”Vil ministeren oplyse, hvor mange indberetninger m.v. om andelsboligforeninger, der 
bryder egne principper og regler for ventelister, som såvel ministeriet som relevante 

styrelser har modtaget årligt siden 2010, herunder fordelt på landets kommuner og 

største byer?” 

Svar: 

Jeg kan generelt oplyse, at der ikke er fastsat regler om myndighedskontrol eller ind-

beretningspligt vedrørende administrationen af ventelister i andelsboligforeninger. 

Der foreligger således ikke statistiske oplysninger, der gør det muligt at udarbejde en 

oversigt, som spørgeren efterspørger. 

Jeg kan i øvrigt oplyse, at jeg alene har kendskab til en enkelt henvendelse fra en bor-

ger om optagelse på en andelsboligforenings eksterne venteliste, hvor jeg har henvist 

den pågældende til at søge juridisk rådgivning, da det er et civilretligt spørgsmål, der i 

tilfælde af en eventuel tvist, skal afgøres af domstolene. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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